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 SLIEDRECHT 26 MEI 2020
  

BEHOUD STATIONSWEG 2 

   05:24 min.    
Voorzitter, Gemeenteraad, 
 
Mijn naam is Kees de Zanger en ik wil u graag, als eerste digitale  

inspreker ooit, toespreken over Stationsweg 2,  

Hèt Boerhaave gebouw.  

De impact van de verkoop, door de Gemeente Sliedrecht, de sloop en 

het bouwrijp maken van de  grond ter plaatse van Stationsweg 2 aan 

de Hervormde Kerk zal groot zijn, heel erg groot. 

De „Grote Kerk“, „Stationsweg 2“, „Elektra“, de overgebleven bomen 

en het groen vormen een eenheid, een historisch plekje, een 

historisch dorpsgezicht. 

Eén van de heel weinige in Sliedrecht.  

Belangrijk om te vermelden : de initiatiefnemers van de petitie : Gert 

v.d. Weiden, Bert Gort, Johan Lavooi en ik (we behoren volgens 

sommige in den Haag tot het dorre hout van Nederland) . Wij dus 

hebben geen enkel belang bij of in de genoemde gebouwen of hun 

gebruikers. 

Wij hebben alleen als belang het behoud van dit dorpsgezicht .  Zo’n 

unieke Sliedrechtse plek waar we allemaal langskwamen en 

langskomen, waar de kinderen van Sliedrecht langs zullen blijven 

komen.  

Zo’n plek moet niet als fotoserie in het historisch archief eindigen.  

Veel Sliedrechters vinden dat met ons.  

Op 7 mei nam burgemeester van der Borg 725 handtekeningen van de 

petitie-ondertekenaars van ons in ontvangst.  

Wij staan dus bepaald niet alleen.  

Wist u dat de site “Sliedrecht toen en nu” 4000 volgers heeft?  
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Er wordt meer waarde aan een vertrouwde omgeving gehecht dan 

menigeen denkt.  

Het moet ook uw raad aanspreken .  

U heeft immers  al een aantal jaren geleden een richting aangegeven 

voor de ontwikkeling in dit gebied . 

En wel bij het vastgoedrapport van 2015 . 

 Een citaat :  

” Het pand en het omliggende gebied heeft veel potentie voor 

Sliedrecht.  

Hier dient zorgvuldig mee om te worden gegaan.  

Zowel voor de kwaliteit van het leefgebied, de belangen van partijen, 

als de financiën van de gemeente.  

Geadviseerd wordt om, voorafgaand aan een mogelijk besluit tot 

herbestemming van Stationsweg 2 en 4, eerst een stedenbouwkundige 

visie op het gebied te formuleren.” Einde citaat. 

Daarna is blijkbaar weleens met u gesproken over het afstoten van 

gebouw Boerhaave, maar nooit over de sloop daarvan.  

Ook in het College Uitvoering Programma staat dat voornemen niet .  

Laat staan dat de raad daar een uitspraak over is gevraagd. 

De situatie van nu is de volgende: 

Het college heeft nog géén plan voor de totale omgeving en de kerk 

heeft nog géén plan voor de bestemming van de grond nadat de 

gemeente het pand gesloopt heeft. 

Maar over 1 aspect is men het eens : het pand moet gesloopt worden. 

De wethouder verklaarde onlangs dat dit conform de richting is die de 

raad heeft aangegeven.  

Dat is echt onjuist. 

De richting is in 2015 aangegeven en daarna is de raad nooit betrokken 

geweest bij een besluitvorming , laat staan bij een koerswijziging. 

Dames en Heren van de Gemeenteraad : wij verwachten dat u het met 

ons eens bent dat het voor het Centrum van Sliedrecht heel erg de 

moeite waard zou zijn als Stationsweg 2 in de bouwplannen van de 

Hervormde Kerk zou worden geïntegreerd.  

Maar…….dan stelt u natuurlijk gelijk de vraag; hoe kan dat?, hoe moet 

dat?,   Dan is mijn antwoord: 

U kent het mooie pand Oranjestraat 1, nu “Huis de Merwede”. 

Gebouwd als dokterspand en later gebruikt als Bureau van de 

Sliedrechtse Gemeente Politie. Dat pand, wie zou dat nog willen 

missen?         Sloop was toen wel een alternatief. 

Of het prachtige pand Stationsplein 8, Het Station,  

“De Heeren van Slydrecht”.  

Stond ook dik op de nominatie om gesloopt te worden.  
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Kunt u zich dat voorstellen?  

Nu is het een van de mooiste Gemeentelijk Monumenten.  

Heel Sliedrecht is er trots op. 

Over Gemeentelijke Monumenten gesproken. 

Waar ik persoonlijk, als ex voorzitter van de opgeheven gemeentelijke 

monumentencommissie, trots op 

ben is Molendijk 16. 

Als er één voorbeeld bestaat hoe een 

oud gebouw, mooi gerestaureerd en 

met een grote, moderne, ingetogen 

aanbouw geschikt is gemaakt om het 

nieuwe doel te dienen en om als Sliedrechtse gemeenschap weer een 

eeuw van te kunnen genieten is het “De Wilgenhorst” wel. 

Wat daar kon kan hier ook .  

Tijd voor u als raad om in te grijpen.  

Daar is onze petitie op gericht.  

Wij verzoeken u als raad van de gemeente Sliedrecht :  

al het mogelijke te doen om pand Boerhaave te bewaren en op te 

laten knappen. 

Ik hoorde vorige week een citaat dat ik, iets aangepast, op uw hart wil 

drukken:          “Besturen is iets anders dan administreren” 

Dank voor uw aandacht, een goede vergadering verder en blijf gezond. 

Wij horen graag van u . 
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